



دبي باركس أند ريزورتس  
DUBAI PARKS & RESORTS

REF: DFM/2016/2306

Date: 23 June 2016

المرجع : DFM/2016/2306

التاريخ : 23 يونيو 2016

**Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal**

Executive Vice President,  
Chief Operations Officer (COO),  
Dubai Financial Market

**سعادة السيد / حسن عبدالرحمن السركال**

**المحترم**  
نائب الرئيس التنفيذي  
الرئيس التنفيذي للعمليات  
سوق دبي المالي

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Results and Resolutions of Dubai Parks and Resorts PJSC's General Assembly Meeting**

**الموضوع: النتائج والقرارات الجمعية العمومية لشركة دبي باركس أند ريزورتس (ش.م.ع)**

The General Assembly Meeting of Dubai Parks and Resorts was held today, Thursday 23<sup>rd</sup> June 2016 at 14:00 at the Taj Dubai Hotel. The total number of shares represented was 68.7%.

تم انعقاد الجمعية العمومية لشركة دبي بارك أند ريزورتس في يوم الخميس 23 يونيو 2016 الساعة الثانية مساءً في فندق تاج دبي، نسبة الأسهم الممثلة بلغت 68.7%.

The following resolutions were adopted at the meeting:

جميع المواضيع المدرجة بجدول الأعمال قد تمت مناقشتها، و تمت الموافقة على اللآتي :

1. Mr. Shравan Shroff was appointed as an additional Board of Directors' member for the remaining term of the Board.

1. تم تعيين شرفلن شروف كعضو مجلس إدارة جديد وذلك لاستكمال مدة ولاية المجلس.

**Special Resolution**

2. Approved to amend the Company's Articles of Association to reflect the name change of the company to DXB Entertainments (P.J.S.C) after obtaining the required approvals from the relevant authorities.

2. الموافقة على تعديل عقد التأسيس الخاص بالشركة ليتوافق مع تغيير اسم الشركة ل دي إكس بي إنترتينمنتس (ش.م.ع) بعد موافقة الجهات المختصة.

Kind regards,

مع أطيب التحيات،

**جين فيتجيرالد**  
**أمين سر الشركة**  
Jean Fitzgerald  
Company Secretary